

intertek

Total Quality. Assured.

GMAP NEWS

February 2025



國際轉證時間表

GMA Timeline
February 2025

Dec.10, 2024



突尼西亞 Tunisia

CERT宣布正式開放使用Wi-fi 6E頻段

Jan.10, 2025



摩洛哥 Morocco

ANRT更新關於樣品、電子標籤、SAR數值的報告與標示等要求

Feb.01, 2025



新加坡 Singapore

CPSO更新Booklet，有多項更新要求、新增或刪除部份標準和產品等





【突尼西亞】CERT – WIFI 6E頻率正式啟用

自2024年12月10日，突尼西亞通訊技術部(CERT)宣布正式開放使用Wi-Fi 6E頻率(5,925 - 6,425 MHz)。

設備應符合以下條件：

- 適用標準：EN 303 687
- 頻率範圍：5,925 - 6,425 MHz
- 最大輸出功率：200 mW
- 僅供室內使用



[TUNISIA] CERT – WIFI 6E IS APPROVED IN TUNISIA

Since December. 10, 2024, the Ministry of Communication Technologies of Tunisia (CERT) has officially opened to use Wi-fi 6E frequency (5,925-6,425 MHz) in Tunisia.

Equipment with following conditions:

- Based on Standard: EN 303 687
- Frequency range: 5,925-6,425 MHz
- Maximum radiated power: 200 mW
- Application conditions: For indoor use only



【摩洛哥】ANRT – 近期更新關於樣品、標籤和SAR要求

2025年1月20日摩洛哥國家電信管理局 (ANRT) 針對無線通訊產品有相關更新如下：

樣品：

- 案件送審時，ANRT可能會要求2組產品測試。

標籤：

- 電子標籤(E-Label)的使用已獲得官方授權
- ANRT計劃推出新的標籤模板，但尚未正式發布。目前產品仍應使用現有的標籤樣式。

SAR(DAS)要求：

- 有關 SAR (specific absorption rate)的要求保持不變；但發射功率大於 13 dBm(20 mW)的設備需要提供 RF Exposure報告。
- SAR 值必須顯示在設備、其外包裝或隨附文件(例如:說明書/手冊)上。

官方連結: [Link here](#)



[MOROCCO] ANRT - RECENT TYPE APPROVAL UPDATES

On January 20, 2025, there are some update from ANRT (The National Telecommunications Regulatory Agency) of Morocco:

Sample:

- ANRT may require 2 test samples while they review the application

Labelling:

- The use of e-labeling is now officially authorized.
- A new label template is planned, but it is not yet officially available. In the meantime, it is recommended to refer to the current Template mentioned in the decision.

SAR (DAS) requirements:

- The requirements regarding SAR (specific absorption rate) remain unchanged, but an RF exposure report is required for equipment emitting power greater than 13 dBm (20 mW).
- The SAR value must be displayed on the equipment, its outer packaging or in the accompanying documents (ie. user manual...etc.).

Official notification: [Link here](#)



【新加坡】CPSO – 更新BOOKLET (2025年2月1日版本)

2025年2月1日新加坡更新booklet，重點摘要如下：

1. 插座與USB充電標準更新
 - 帶有USB Type-C的13A三腳插座與可攜式插座需符合SS 145-2:2018新標準，避免重複法規要求。
 - 電源軌道插座分接裝置需符合SS 241:1996 + SS 145-2:2018，並於2026年7月1日起正式生效。
2. 禁止外形或裝飾類似玩具的受管制商品進行登記，以避免誤導消費者。
3. 中風險和高風險受管制商品新標準
4. 刪除SS 145-2對USB插座與多插位适配器的額外測試要求。
5. 標準版本更新與移除
 - 新增SS 145-4 (開關)與SS 699:2023 (LPG燃氣爐安裝)
 - SS 400 (燃氣罐)與SS 401 (可攜式燃氣設備)需至少使用2023版(2026年1月1日生效)。
 - 移除SS 403:1997、CD/DVD ROM驅動器、數據機卡的要求
6. AC Adaptor與電器功率測試要求
 - 針對AC Adaptor輸出功率超過100W加入新要求。
 - 電器額定功率 $\geq 3\text{kW}$ 時，須採用測試結果中的較高值。



[SINGAPORE] CPSO – UPDATE BOOKLET (EDITION FEB.01,2025)

On February 1, 2025, Singapore updated the Booklet as following summary:

1. Socket and USB Charging Standards Update

- 13A 3-pin sockets with USB Type-C and portable sockets must comply with the new SS 145-2:2018 standard.
- Power track socket tap-off devices must meet SS 241:1996 and SS 145-2:2018, effective from July 1, 2026.

2. Updated requirement that Controlled Goods having an enclosure shaped/decorated like a toy shall not be allowed for registration

3. New Standards for Medium and High-Risk Controlled Goods

4. Removal of Extra Test Requirements under SS 145-2 for USB sockets and multi-socket adaptors

5. Standard Version Updates and Removals

- New additions include SS 145-4 (switches) and SS 699:2023 (for LPG cooker installation).
- To require minimum 2023 edition for SS 400 (gas canisters) and SS 401 (portable gas appliances), effective from January 1, 2026.
- Remove SS 403:1997, requirements for CD/DVD ROM drives and modem cards

6. AC Adaptor and Appliance Power Testing Requirements

- New requirements have been added for AC adaptors with outputs over 100W.
- For appliances rated at $\geq 3\text{kW}$, the higher value between the declared and test results must be used.

Intertek Taiwan - Electrical



pauline.kuo@intertek.com



www.intertek-twn.com

